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Følgende var fraværende med afbud: 
 
Tove Gundersen, Christian Kudahl, Kasper Tofte, Peter Kornerup, Niels Jørgen Nielsen, Matthias Kriesell, Søren 
Möller, Yuri Goegebeur og Peter Schneider-Kamp. 
 

Ad 1) Korte meddelelser ved institutlederen 
 

1. Institutlederen introducerede de nye medarbejdere og bød Rolf Fagerberg (RF) velkommen tilbage fra 
orlov i Canada. Den næste nye medarbejder på IMADA bliver Rolf Jeltsch, som har fået et HCA 
Academy gæsteprofessorat og skal arbejde sammen med Achim Schroll (AS). Han vil tiltræde mandag 
den 15/8-2011. 

2. Lokalesituationen på IMADA er nu således, at de nye ph.d.-lokaler næsten er klar til indflytning. Det 
drejer sig om det gamle ph.d.-kontor og Solariet, som er blevet delt op til i alt 4 lokaler. IMADA har 
byttet et af disse lokaler med CP3 lokalet (det tidligere Mærsk lokale) i kælderen fra d. 1/9-2011. Det er 
meningen, at dette lokale på sigt vil kunne indrettes som computer science lab. Indtil da vil alle ph.d.-
studerende blive fordelt mellem de 3 nye lokaler og lokalet i kælderen. Lokalet ved siden af Kim Skak 
Larsen (KSL) som tidligere har været brugt til ph.d.-studerende vil nu bliver overtaget af instituttets 
post docs. Rune Larsen (RL) og Søren Möller (SM) vil stå for organisering af siddeplader i ph.d.-
kontorerne. 

3. Der er nedsat 3 udvalg af dekanen i forbindelse med fakultetets forskningsvision. Det drejer sig om 
følgende udvalg: 
a) Fakultetets kollokvier med formand Jeppe R. Andersen (CP3, IFK). Deltagere fra IMADA er 
 Daniel Merkle (DM) og AS. Dette udvalg skal sørge for at arrangere kollokvier på tværs af 
 forskningsområder og institutter. 
b) Fælles satsninger med formand Jesper Wengel (IFK). Deltagere fra IMADA er DM og 
 Christian Reidys (CR). 
c) Vision for arbejdsmiljø for videnskabeligt ansat personale med formand Ole Nørregaard Jensen. 
 Deltager fra IMADA er Martin Svensson (MS). 

4. Temaet for årets MUS vil blive IMADAs organisation. Alle skal i løbet af efteråret til MUS hos MS. Der vil 
blive udsendt et dokument som forberedelse til MUS til de ansatte i de forskellige grupper, 
efterhånden som det er deres tur. 

5. MS orienterede om 2 møder, han har haft med en repræsentant fra ”Udvikling i Odense” (Odense 
Kommune), en ejedomsmægler, AS og CR omkring det område mellem universitetet og Bilka, som nu 
sælges til virksomheder, der ønsker et samarbejde med forskellige institutter på SDU. 

6. MS har ligeledes haft et møde med en repræsentant fra ”Udvikling Fyn”, som ønsker et samarbejde 
omkring styrkelse af IT anvendelser og IT struktur på Fyn med en særlig interesse for uddannelse. 

7. Det vil ikke længere være muligt at aflevere projekter fra kurser på sekretariatet, hvis de studerende 
skal have kvittering for disse. Et forslag til en ny fremgangsmåde var, at de studerende kan aflevere i 
Blackboard for at få en kvittering og samtidig aflevere en papirkopi i instruktorens postboks. 

8. MS orienterede om muligheden for at invitere Kurt Gammelgaard fra IT-service til næste møde for at 
tale om Linux support. 

9. Der er studiestart d. 29/8. Jessica Carter (JC) tager sig af matematik, og RF tager sig af datalogi. 
10. Der er Future Search stormøde d. 22/8. 
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Ad 2) Gensidig orientering 
 

1. RL talte om de store problemer linuxbrugerne på IMADA oplever med supporten fra IT-service. Der blev 
talt meget om, hvordan kommunikationen med IT-service bedst gribes an. MS ville aftale et møde med 
Kurt Gammelgaard for at drøfte disse problemer. 

2. AS bad om, at der kunne indkøbes licens til MathLab. MS ville vurdere behovet. 
 
 

Ad 3) Eventuelt 
 

1. Lena Erbs gjorde opmærksom på, at de studerende ikke havde modtaget nyhedsbrevet. 
2. AS opfordrede til, at man fremover finder et andet sted at afholde institutforum, da kaffestuen er ved 

at være for lille til, at alle ansatte kan være der. Der blev talt om muligheden for at reservere U49 i 
foråret. I samme forbindelse talte MS om ønsket om en mere kreativ mødestruktur. 

 
 
 
Mødet sluttede kl. 11.28 
 
 
 

Martin Svensson, institutleder 
Lone Seidler Petterson, institutsekretær 


